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ZAPWANIE

W imieniu mieszkaric6w osiedla Zazamcze uprzejmie proszg o udzielenie
informacji,czy w planie inwestycyjnym miasta Wtoctawek planowane jest wykonanie
ogrodzonego wybiegu dla ps6w na osiedlu Zazamcze lub innym z wtoctawskich
osiedli?
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